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         中小型企业研讨会：“机会与挑战”（30-5-2015）              
我国中小型企业面对越来越严峻的挑战。除了国内消费税的实施，中小型企业也面对东盟市场开
放的威胁。如何将外来的威胁转化成机会是值得商家们去探讨。有鉴于此，隆雪中总与TheEdge
将于2015年5月30日联办一场中小型企业研讨会，主题为“机会与挑战”。研讨会详情如下：
  
    
  
   日期：2015年5月30日（星期六）
  
   时间：上午9时正至10时正（报到）; 上午10时正至下午1时正（讲座会）
  
   地点：
  
   吉隆坡希尔顿酒店宴会厅
  
   Ballroom, Hilton Hotel Kuala Lumpur,
  
   3, Jalan Stesen Sentral,
  
   50470 Kuala Lumpur.
  
   媒介语：英语
  
    
  
   上述讲座入场免费。兹附上节目表及报名表格供参阅。
  
   如有任何询问，请联络本会秘书处，电话：03-33439289 ；
传真：03-33447362；电邮：klang.ccci@gmail.com。
  
    
  
   
SME Forum – “Opportunities and Challenges” (30-5-2015)
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   In view of the recent challenges faced by SMEs such as implementation of GST and external
threats approached, which could also turn into opportunities such as the ASEAN Economic
Community at the end of this year, The Chinese Chamber of Commerce and Industry of Kuala
Lumpur and Selangor (KLSCCCI) and The Edge will be jointly organising an inaugural SME
Forum, with the theme of “Opportunities and Challenges” on 30th May 2015, at Hilton Hotel
Kuala Lumpur. Details are as follows:
  
    
  
   Date: 30th May 2015 (Saturday)
  
   Time: 9.00 am – 10.00 am (Registration) ; 10.00 am – 1.00 pm (Forum)
  
   Venue:
  
   Ballroom, Hilton Hotel Kuala Lumpur,
  
   3, Jalan Stesen Sentral,
  
   50470 Kuala Lumpur.
  
   Medium: English
  
    
  
   Admission is FREE for the above forum. Enclosed the tentative programme and registration
form for your kind reference. 
  
   For further enquiries, please contact Secretariat at Tel: 03-33439289 ; Fax:03-33447362 ;
Email: klang.ccci@gmail.com
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